
Kortenberg, 19 mei 2022

Betreft: Advies jeugdraad met betrekking tot het herwerkte evenementenreglement

Over het algemeen willen we als jeugdraad een positief advies geven over het herwerkte

evenementenreglement. We hebben wel enkele kleine opmerkingen:

● In het reglement wordt gezegd dat er een professionele security firma nodig is vanaf er

500 aanwezigen zijn op een fuif. Er kan een uitzondering gemaakt worden door de

burgemeester. Als jeugdraad vinden we dit een zeer strenge eis en hoewel

uitzonderingen mogelijk zijn, zouden wij liever zien dat dit altijd pas moet vanaf 1000

aanwezigen tenzij de burgemeester anders beslist.

Ook merken we dat dit voor een vereniging een serieuze hap uit hun budget is. Dit

komt doordat de hoeveelheid officiële personen die we moeten voorzien in onze ogen

zeer hoog ligt en omdat de subsidie voor deze voorziening nooit is aangepast sinds de

invoering. De prijzen voor security firma’s zijn echter makkelijk 1,5 tot 2 keer zo veel als

toen. We plannen nog een apart (spontaan) advies over dit subsidiebedrag.

● In het reglement wordt meerdere malen over een inplantings- en grondplan gesproken.

Volgens de definities moeten die ook op een bepaalde schaal gemaakt worden. Dit is

zeer veeleisend voor een kleiner evenement en vraagt serieuze inspanningen en kennis

van vrijwilligers. Volgens de evenementenambtenaar is die schaalverplichting alleen

maar nodig bij een advies ter plekke en vooroverleg (in praktijk alleen voor het Crisis

festival). Als dit echt zo is, zien we dit graag zo opgenomen in het reglement. Zo is het

duidelijk dat voor bijvoorbeeld een startdag van een Chiro, dit niet nodig is.

Voor de jeugdraad,

Pieter Van der Haegen

Voorzitter jeugdraad


